



Datum och tid: 2015-04-20, kl. 19.00  
Plats: Näset 123, Tavelsjö

Närvarande: Johanna Sundqvist, Mattias Börnerberg, Anders Helmersson, Markus Nyström, Ulrika Sandström

---

## STYRELSEMÖTE – TAVELSJÖ AIK

---

### 1. Mötet öppnades

### 2. Val av mötesfunktionärer

- a. Till ordförande för mötet valdes Johanna Sundqvist
- b. Till sekreterare för mötet valdes Ulrika Sandström
- c. Till justerare för mötet valdes Anders Helmersson, Markus Nyström

### 3. Information från Lars-Erik om All-hallen

Historia: diskussionen om en hall började redan i och med köp av mark i slutet av 90-talet. Frågan väcktes till liv igen för några år sedan med anledning av TURE's engagemang i byn. En grupp bildades med Lars-Erik och Samuel från Taik samt representanter från övriga föreningar i byn. I denna grupp så råder en enighet i att det viktigaste inte är placeringen utan det är att det blir en hall. Det finns några olika alternativ gällande placeringen av hallen; på Klacken (ursprungligt tänk), mitt i byn på åkern (TURE), i eller omkring skolan, vid återvinningscentralen (denna måste då flyttas) eller vid Matboa. Gruppen har haft en tro att en nära placering med skolan vore att föredra med tanke på kommunens vilja att hyra hallen.

Nuläge: kommunen kommer snart med sitt planprogram för Tavelsjö. Befintlig väg till Klacken upp genom bebyggelsen är trång och det finns inte utrymme att expandera den. Kommunen har ett servitut om en ny väg till Klacken på vänster sida om skolan från sjön sett.

### 4. Föregående protokoll

Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna.

### 5. Pågående ärenden

- a. **Bevattning av plan**, alternativ 1: Umeva, det är fullt möjligt att ansluta sig via ett luftgap, ett fysiskt brutet vatten krävs. Detta blir dyrt enligt Umeva. Alternativ två: budgetoffert finns från Caverion på borring, pump o.s.v. 61 500 kr inkl moms. Styrelsen beslutar att köpa offerten. Mattias handlägger. Utförs så snart som möjligt.
- b. **Gräsklippare**, inköpet av denna är gjord.
- c. **Minigolf, driften av denna**, vi har ansökt om sommarjobbare för tre perioder och tre personer i varje period, då klarar vi vardagar och förmodligen kvällar. Vi behöver hitta en lösning för helgerna samt handledare för sommarjobbarna. Förslag för kommande år är att en sektion kan få ett helhetsansvar och också får överskottet. Fotbollssektionen är den enda sektion som fått frågan, de har tackat nej i år men är intresserade av att få frågan nästa år. Denna fråga måste lösas snarast och Mattias och Johanna bildar en arbetsgrupp för detta.



- d. **Majbrasan**, Markus har pratat med Arne Lindgren och avsagt oss detta då vi inte ser någon koppling till Taik.
- e. **Noliastädning**, vi bordlägger frågan till nästa möte.
- f. **Styrelseutbildning – kickoff**, nytt datum bestämdes till 20/5.
- g. **Avtackning avgående styrelsemedlemmar**, pågår.
- h. **Energiöversikt Klacken**, ansökan om medel för investering ligger hos Samuel. Styrelsen ger Samuel i uppdrag att gå vidare med ansökan.
- i. **Medlemsportal**, bordläggs till nästa möte.

6. **Ekonomi**, överlämning från Samuel Gottnersson till nuvarande kassör pågår.

#### 7. Sektionerna, avrapportering

- a. **TC**, boot camp drar igång nu, nya yoga-mattor finns till försäljning 150 kr.
- b. **Skidor**, bordläggs till nästa möte.
- c. **Fotboll**, sektionen består idag av två personer, Linda Forssell Lindberg och André Stegmans. Det blir 10 aktiva HTF-lag denna säsong samt boll-lek för 08/09 i respektive förening. En rensning och upprustning av fotbollsförrådet på Klacken pågår. Några kompletterande inköp av utrustning pågår. Aktivitetsstöden som varit svårt att få ordning på avseende rapportering har nu styrts upp med en förälder i varje lag. Sektionen ansvarar för minimaran för barnen, där pågår arbete och är under kontroll. En ny lagsida upprättas där alla HTF-lagen kommer att finnas. Uppdatering av dessa sidor är inte bestämd vem som ansvarar för. Linda har lovat att återkomma med minnesanteckningar från HTF-möten för att delge oss dessa.
- d. **Friidrott**, friidrott kommer att ordnas onsdagar denna säsong för 8-11 år. Nuläget för halvmaran är att ansvarsområden nu delas upp i olika grupper, arbete pågår. Det finns funderingar på att anordna en löpargrupp i Tavelsjö.

#### 8. Övriga frågor

- a. **Isbana**, styrelsen beslutar att verka för att anordna och sköta en isbana på Tavelsjön under januari-mars 2016 om bidrag beviljas. Tobias Sundqvist får i uppdrag av styrelsen att söka bidrag.
- b. **Årskalender och verksamhetsplan för 2015**, verksamhetsplan för 2015 saknas från alla sektioner utom TC, d.v.s. fotboll, friidrott och skidor. Ulrika skickar mail om det och sammanställer till Johanna.
- c. **Hemsidan (Laget.se)**, Johanna tar ansvaret för löpande uppdateringar.
- d. **Stadgarna**, översyn av dessa, vi beslutar att vi under vintern som kommer ska arbeta med detta, kanske med hjälp av SISU.
- e. **Kalender**, Johanna tar med Taiks kalender till nästa möte.

#### 9. Nästa styrelsemöte

Kick-off för styrelsen 20/5 klockan 17.

Nästa styrelsemöte; 25/5 hos Mattias Börnerberg, Långviken 60.

#### 10. Mötet avslutades

Vid protokollet:



Ulrika Sandström

Justeras:

Anders Helmersson

Markus Nyström